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 Igor Grosu, presedintele Parlamentului de la Chisinau, la Bucuresti: Romania este 

principalul nostru avocat in aspiratiile de aderare la UE 

 Trenul Connecting Europe Express pleaca joi din Lisabona, in calatoria sa prin 26 

de tari. Când va ajunge in Romania 
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 BREAKING - Ședința coaliției de guvernare s-a anulat 

Ședința coaliției de guvernare, care ar fi trebuit să aibă loc astăzi, s-a anulat din cauza 

tensiunilor politice. 

Premierul Florin Cîțu și liderii UDMR ignoră USR-PLUS și nu vor participa la această 

ședință. 

(Sursa: stiripesurse.ro) 

 

 Florin Cîțu convoacă sedința conducerii PNL la ora 11 

Premierul Florin Cîțu și echipa sau au convocat ședința conducerii PNL la ora 11 prin 

videoconferință, potrivit unui anunț al echipei sale de campanie. 

Convocarea Biroului Politic Național (BPN) este făcută în baza statutului PNL, la 

solicitarea a mai mult de jumătate din membrii BPN. 

Ședința PNL are loc pe fondul crizei guvernamentale, după ce USR PLUS a cerut 

schimbarea premierului, în caz contrar amenințând cu votarea unei moțiuni de cenzură.  

 (Sursa: G4media.ro) 

 

 Florin Cîțu l-a demis pe ministrul Justiției, Stelian Ion 

Premierul Florin Cîțu a anunțat miercuri seară demiterea ministrului Justiției. Cererea de 

revocare a fost trimisă președintelui Klaus Iohannis. Lucian Bode va fi ministrul interimar 

al Justiției. 

"Am luat o decizie necesară. Acum câteva minute am trimis preşedintelui României 

cererea de revocare din funcţie a ministrului Justiţiei, domnul Stelian Ion", a declarat 

Florin Cîţu miercuri seară, la scurtu timp după ședința de guvern amânată. 

Florin Cîțu i-a reproșat lui Stelian Ion că "șantajează poporul român" prin blocarea unor 

proiecte de dezvoltare și, de asemenea, că nu a reușit desființarea Secției pentru 

investigarea magistraților. 

https://www.digi24.ro/stiri/actualitate/politica/surse-sedinta-de-guvern-a-fost-inchisa-fara-a-fi-adoptat-programul-anghel-saligny-1653721
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"Nu voi accepta în Guvernul Romîniei miniștri care să se opună modernizării României. 

Stelian Ion este un ministru care (...) nu a reușit să se impună în coaliție, nu a reușit să-și 

ducă la bun sfârșit proiectele. Un exemplu este desființarea Secției speciale, care nici 

după opt luni de mandat nu a fost desființată.  

A bloca activitatea guvernului doar pentru că nu ești de acord să dezvolți comunitățile 

înseamnă încălcarea mandatului dat de Parlament prin programul de guvernare.  

Nu voi permite ca poporul român să fie șantajat", a spus premierul.  

Premierul a făcut apel la USR PLUS să nu iasă de la guvernare. 

"Am informat liderii coaliției despre această demitere. Nu mai accept pe nimeni ân 

guvern care să șantajeze. Pe nimeni care să nu înțeleagă că noii nu vorbim aici despre 

primari, ci vorbim despre comunități și interesul cetățenilor. (...) Doar pentru că colegii 

noștri de la USR PLUS nu au foarte mulți primari nu înseamnă că românii trebuie să aibă 

de suferit. 

Îmi asum această decizie, Biroul Politic al PNL a asumat acest proiect de investiții, care 

nu este PNDL 3, este un proiect dedicat pentru asfalt, apă, canalizare, gaz. Este un 

simbol al modernizării României, după 30 de ani. 

Am trimis președintelui cererea cu revocarea, propun ministru interimar un ministru care 

înțelege prioritatea zero a investițiilor pentru România. 

Îmi doresc ca partenerii noștri de coaliție  USR PLUS să aibă înțelegerea, 

responsabilitatea să nu aleagă ieșirea de la guvernare, așa cum comunică de azi-

dimineață pe diverse canale", a mai afirmat Florin Cîțu. 

Ministru interimar va fi propus actualul ministru de Interne, Lucian Bode. 

Ședința de guvern începută de miercuri, la ora 11, a fost întreruptă după ce 

premierul Florin Cîțu a vrut să introducă pe ordinea de zi suplimentară programul de 

investiții de 50 de miliarde „Anghel Saligny”. Cei de la USR PLUS au amenințat, nervoși, 

că vor depune o moțiune de cenzură, dacă se adoptă proiectul, acuzând faptul că nu 

există avizele necesare, printre care ultimul, cel de la Ministerul Justiției. 

 

https://www.digi24.ro/stiri/actualitate/politica/surse-scandal-in-guvern-citu-a-vrut-sa-bage-proiectul-saligny-pe-ordinea-de-zi-suplimentara-usr-plus-ameninta-cu-motiunea-de-cenzura-1652877
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Ministrul revocat al Justiției, Stelian Ion, a spus miercuri că a primit doar o copie a 

ordonanței privind Programul „Anghel Saligny”, din cauza căreia a izbucnit scandalul în 

coaliție, și a dat vina pe o „eroare” produsă la Ministerul Dezvoltării, în condițiile în care 

ministrul Cseke Attila a spus că originalul a fost trimis la Ministerul Justiției pe 25 august. 

Ion a mai spus că avizul ministerului pentru acest program de investiții ar fi mai degrabă 

negativ. 

(Sursa: Digi 24) 

 

 USR PLUS cere negocieri în Coaliție pentru desemnarea unui nou 

premier, altfel va susține o moțiune de cenzură împotriva lui Florin 

Cîțu 

"Cerem Coaliției să ia act de lipsa unei majorități care să susțină Cabinetul Cîțu și 

solicităm declanșarea de urgență a negocierilor în Coaliție pentru desemnarea unui nou 

premier care să formeze un nou guvern" - transmite conducerea USR PLUS, într-un 

comunicat, după ședința care a urmat revocării lui Stelian Ion din funcția de ministru al 

Justiției. 

"USR PLUS anunță că își retrage sprijinul politic pentru premierul Cîțu, care a aruncat 

țara în criză politică. USR PLUS nu a girat şi nu va gira niciodată jaful din bani publici, în 

nicio formulă de guvernare. 

Cerem Coaliției să ia act de lipsa unei majorități care să susțină Cabinetul Cîțu și 

solicităm declanșarea de urgență a negocierilor în Coaliție pentru desemnarea unui nou 

premier care să formeze un nou guvern. 

În situația în care discuțiile din Coaliție vor eșua în propunerea unui nou premier, USR 

PLUS va susține o moțiune de cenzură împotriva Guvernului Cîțu. 

Ministrul Stelian Ion este propunerea USR PLUS pentru viitorul guvern şi are tot sprijinul 

nostru pentru continuarea reformei din justiție, inclusiv desființarea SIIJ şi numirile 

procurorilor-şefi, procese întrerupte de iresponsabilitatea premierului Cîțu. 

Biroul Național a decis convocarea Comitetului Politic în data de 11 septembrie". 

 (Sursa: stiri.tvr.ro) 

https://www.digi24.ro/stiri/actualitate/politica/stelian-ion-spune-din-nou-ca-a-primit-doar-o-copie-a-programului-anghel-saligny-avizul-ar-fi-mai-degraba-negativ-1653595
https://www.digi24.ro/stiri/actualitate/politica/stelian-ion-spune-din-nou-ca-a-primit-doar-o-copie-a-programului-anghel-saligny-avizul-ar-fi-mai-degraba-negativ-1653595
http://stiri.tvr.ro/breaking-news-premierul-l-a-revocat-pe-stelian-ion-de-la-justi--ie--anterior--mini--trii-usr-plus-nu-au-intrat-in---edin--a-de-guvern-din-cauza-subiectului-pndl-3--dan-barna--florin-citu-trebuie-sa-plece_890694.html#view
http://stiri.tvr.ro/breaking-news-premierul-l-a-revocat-pe-stelian-ion-de-la-justi--ie--anterior--mini--trii-usr-plus-nu-au-intrat-in---edin--a-de-guvern-din-cauza-subiectului-pndl-3--dan-barna--florin-citu-trebuie-sa-plece_890694.html#view
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 Ședința de Guvern a fost închisă fără a fi adoptat programul „Anghel 

Saligny” 

După o discuție între premier și miniștrii cabinetului, care a durat aproape două ore, 

ședința de guvern s-a ținut doar pentru câteva minute, astfel încât să fie închisă oficial 

ședința începută la ora 11 și suspendată după scandalul dintre premierul Cîțu și USR 

PLUS, declanșat de includerea pe ordinea de zi suplimentară a proiectului de investiții 

„Anghel Saligny”. 

Ministrul Educației, Sorin Cîmpeanu, a confirmat la Digi24 că ședința de Guvern a avut 

loc în această seară și că s-a încheiat.  

Miniștrii USR PLUS au anunțat astăzi că nu mai merg în ședința de guvern, care era 

programată pentru ora 19.00. Dan Barna a anunțat că lucrurile vor fi tranșate mâine 

dimineață, în cadrul unei ședințe a coaliției de guvernare, repetând că „toate opțiunile 

sunt pe masă”. 

Ședința de guvern începută la ora 11 a fost întreruptă, după ce premierul Florin Cîțu a 

vrut să introducă pe ordinea de zi suplimentară programul de investiții de 50 de miliarde 

„Anghel Saligny”. Cei de la USR PLUS au amenințat, nervoși, că vor depune o moțiune de 

cenzură, dacă se adoptă proiectul, acuzând faptul că nu există avizele necesare. 

Însă, surse guvernamentale au explicat pentru Digi24.ro că proiectul poate fi adoptat 

fără avize în baza HG care reglementează procedura de avizare și care „nu lasă loc 

pentru a bloca activitatea executivului”. 

 (Sursa: Digi 24) 

  

 Ultima mutare a ministrului Stelian Ion înainte de revocare: Cine sunt 

procurorii înscriși pentru funcțiile-cheie din DIICOT și DNA 

Ministerul Justiției, condus încă de Stelian Ion, a făcut publică miercuri noapte lista cu 

candidații care și-au depus dosarele pentru ocuparea unor funcții de conducere în 

DIICOT, DNA și Parchetul General. Concursul a fost lansat de Stelian Ion în august și 

urma să se încheie pe 15 septembrie, cu propuneri care ar fi trebuit să ajungă pe masa 

președintelui Klaus Iohannis, după avizul CSM. Odată cu revocarea lui Stelian Ion însă, 

procedura fie va fi continuată de viitorul ministru, fie va fi stopată. 

https://www.digi24.ro/stiri/actualitate/politica/usr-plus-nu-mai-merge-la-sedinta-de-guvern-din-aceasta-seara-barna-maine-convocam-o-sedinta-a-coalitiei-pentru-a-decide-cum-procedam-1653499
https://www.digi24.ro/stiri/actualitate/politica/usr-plus-nu-mai-merge-la-sedinta-de-guvern-din-aceasta-seara-barna-maine-convocam-o-sedinta-a-coalitiei-pentru-a-decide-cum-procedam-1653499
https://www.digi24.ro/stiri/actualitate/politica/surse-scandal-in-guvern-citu-a-vrut-sa-bage-proiectul-saligny-pe-ordinea-de-zi-suplimentara-usr-plus-ameninta-cu-motiunea-de-cenzura-1652877


CNSLR Fratia |  Revista Presei 2 septembrie 2021 7 

 

Lista procurorilor înscriși în concurs: 

Procurorul ieșean Daniel Horodniceanu, fost șef al DIICOT între 2015 și 2018, s-a înscris 

pentru un nou mandat de 3 ani la conducerea parchetului anti-crimă organizată. 

Horodniceanu s-a înscris și în 2018 pentru un nou mandat, dar a fost preferat atunci 

Felix Bănilă. 

Daniel Horodniceanu a fost prima numire de şef al unui mare parchet făcută de 

președintele Klaus Iohannis. 

În primul mandat, Horodniceanu a avut de gestionat dosare grele precum cazul Black 

Cube privind spionarea şefei DNA, dosarul medicului Lucan sau ancheta Romgaz. 

Dosarul Black Cube a fost deferit justiției anul trecut când a fost trimis în judecată doar 

fostul ofițer SRI, Daniel Dragomir, condamnat la închisoare într-un alt dosar al DNA și 

fugit în Italia. Partea privind implicarea conducerii Black Cube – foști agenți Mossad – cu 

pretinsul aviz din partea unor factori politici și de securitate din România a rămas în 

lucru. 

Dosarul Lucan e în anchetă și acum, iar în dosarul Romgaz, Înalta Curte a decis începerea 

procesului pe fond după anularea mai multor probe realizate cu SRI. Prejudiciul din 

dosarul Romgaz se ridică la 60.000.000 de euro. 

În mandatul lui Horodniceanu, DIICOT a instrumentat și dosare cu specific terorist 

precum cazul extremiştilor maghiari sau al adolescentului din Craiova acuzat de 

jihadism. Ambele cazuri s-au lăsat cu condamnări. 

DIICOT, sub conducerea lui Horodniceanu, s-a războit şi cu jurnaliştii de la The Sun care 

au aruncat pe piaţă un „fake news” precum cazul copiilor exploataţi pentru producerea 

ouălor Kinder sau cei de la Sky News care susţineau că în România se face trafic de 

armament. 

Potrivit unor surse din DIICOT, Horodniceanu a avut o relaţie instituţională corectă cu 

serviciile secrete, dar nu este un apropiat al acestora. De exemplu, Horodniceanu a 

părăsit recepţia SRI din 29 martie 2016 când a văzut că acolo era şi deputatul Sebastian 

Ghiţă, multiplu inculpat. În plus, Horodniceanu a fost primul şef de mare parchet care a 

dat publicităţii date statistice concrete potrivit cărora numărul informărilor SRI către 

parchete a scăzut în ultimii anii. 
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Pe când era șef DIICOT, Daniel Horodniceanu, a avut mesaje ferme împotriva 

modificărilor făcute de PSD-ALDE la legile Justiţiei. 

Horodniceanu a fost precedat la şefia DIICOT de Alina Bica, arestată pentru corupţie. 

Ioana Albani s-a înscris și pentru postul de șef al DIICOT și pentru cel de adjunct. Ea a 

fost șefa Serviciului de prevenire şi combatere a criminalităţii informatice din DIICOT.  

A fost decorată de fostul șef FBI, James Comey, cel demis de președintele SUA, Donald 

Trump, la începutul mandatului. Este un procuror cu mare experiență, co dosare grele 

rezolvate, iar în 2011 a câștigat premiul de Procurorul anului de la Asociația 

Internațională a procurorilor. 

Tot pentru șefia DIICOT s-a înscris și actuala șefă interimară a parchetului anti-crimă 

organizată, Oana Pâțu. Ea a fost numită adjunct al șefului DIICOT anul trecut și a preluat 

șefia interimară după ce Giorgiana Hosu și-a dat demisia în urma condamnării soțului ei 

pentru corupție. Oana Pâțu a infirmat parțial clasarea dosarului filajului la magistrați și 

jurnaliști, decizie confirmată de instanță. 

Pentru postul de adjunct al șefului DNA s-a înscris actualul interimar în această 

poziție, Codrin Gavra. Este procurorul care a instrumentat dosarul unor deputați PSD din 

Arad implicați în presupusele acte de corupție de la Poliția de frontieră din Arad. 

Pentru șefia Secției a I-a de combatere a corupției din DNA s-a înscris procurorul Ioan 

Amariei, actual șef al Serviciului tehnic din DNA. El a instrumentat dosarele Vanghelie și 

Onțanu, soldate cu condamnări. Vanghelie a primit 11 ani și 8 luni de detenție, însă 

decizia nu e definitivă, iar Onțanu a primit 3 ani cu suspendare. Amariei a făcut și 

dosarul Duicu în care fostul baron PSD a primit un an și jumătate de închisoare cu 

suspendare. 

La Secția a II-a de combatere a infracțiunilor conexe corupției s-a înscris un veteran, 

procurorul Paul Dumitriu. El are câteva „scalpuri la cingătoare” (o expresie plastică 

lansată de fostul preşedinte Traian Băsescu). Dumitriu a obținut condamnarea fostului 

ministru al Transporturilor, Relu Fenechiu (PNL), la 5 ani de detenție și a magnatului Ioan 

Niculae și a fostului baron PSD, Gheorghe Bunea Stancu, la câte 3 ani de închisoare cu 

executare în dosarul „Mită la PSD”. Dumitriu a instrumentat şi un al doilea dosar pe 

numele lui Ioan Niculae, în care acesta a primit 5 ani de închisoare. 



CNSLR Fratia |  Revista Presei 2 septembrie 2021 9 

 

Paul Dumitriu a instrumentat şi dosarul fostului deputat PDL, Dan Păsat, şi al fostului 

senator PSD, Marius Ovidiu Mihăilă, ambele cu avize de ridicare a imunităţii 

parlamentare pentru arestare şi soldate cu condamnări cu executare. 

Un alt caz instrumentat de Paul Dumitru este dosarul CNA, cu verdict de condamnare în 

primă instanţă: Viorel Hrebenciuc – 3 ani de închisoare, iar fosta şefă a CNA, Laura 

Georgescu – 4 ani și 4 luni cu executare. 

Procurorul Dumitriu este și unul dintre procurorii DNA care au anchetat dosarul 

Ordonanței 13, caz clasat ca urmare a intervenției CCR. Dumitriu are însă și rateuri. Este 

unul dintre procurorii care au clasat iniţial dosarul Tel Drum privindu-l pe Liviu Dragnea. 

 (Sursa: G4media.ro) 

 

 Ministrul Muncii are în vedere majorarea stimulentului de reinserţie 

de la 650 la 1.500 de lei 

Ministrul Muncii, Raluca Turcan, are în vedere majorarea stimulentului de reinserţie de la 

650 la 1.500 de lei şi finalizarea normelor metodologice şi a standardelor pentru meseria 

de bonă, pentru a creşte gradul de ocupare în rândul femeilor. 

"Unul dintre obiectivele pe care România şi le-a asumat este să crească gradul de 

ocupare, iar atunci când merg în teritoriu mă preocupă să înţeleg direct de la femei cum 

pot fi ajutate să aibă acces mai mare pe piaţa muncii. Răspunsul este cam acelaşi: nu au 

soluţii la îndemână pentru îngrijirea şi educarea copiilor, cât timp ele sunt la serviciu. 

Prin urmare, una dintre priorităţile mele ca ministru al Muncii este să creez un cadru de 

rezolvare a acestor teme, prin măsuri precum: majorarea stimulentului de reinserţie de la 

650 la 1.500 de lei şi finalizarea normelor metodologice şi a standardelor pentru meseria 

de bone, astfel încât legea iniţiată din 2014 să devină aplicabilă", a scris miercuri, pe 

Facebook, ministrul Muncii. 

Ea a subliniat că a inclus în PNRR aproximativ 370 de milioane de lei pentru construcţia 

de creşe şi pentru pregătirea personalului de specialitate şi a demarat procesul de 

legalizare a activităţilor casnice. 
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"Acestea sunt măsurile pe care le-am dezvoltat până acum în vederea sprijinirii 

reintegrării profesionale a femeilor şi a creşterii ocupării în rândul lor. Sper ca în urma 

dialogului constant pe care îl voi avea de acum cu organizaţiile neguvernamentale active 

în acest domeniu să îmbunătăţim locul pe care România îl ocupă în clasamentele 

europene", a punctat oficialul de Muncă. 

 

 

Ministrul Muncii a menţionat că reprezentarea femeilor în politică ori în mediul de 

afaceri, asigurarea de şanse egale pe piaţa muncii ori de remunerare egală între femei şi 

bărbaţi sunt teme care plasează mereu România pe ultimele locuri în clasamentele care 

se fac la nivel european. 

 

"Am discutat astăzi aceste teme cu reprezentantele organizaţiilor neguvernamentale 

active în lupta pentru apărarea drepturilor femeilor. Toate cifrele ne arată că avem mai 

puţine femei ocupate decât bărbaţi, că rata şomajului este mai mare în rândul femeilor 

decât al bărbaţilor, că nivelul de salarizare diferă chiar şi atunci când femeile şi bărbaţii 

ocupă aceleaşi poziţii", a mai scris Turcan pe reţeaua de socializare. 

(Sursa: stiri.tvr.ro) 

 

 “ Oferta locurilor de munca vacante la nivelul municipiului Bucuresti 

in perioada  01-08.09.2021" 

Potrivit datelor furnizate de cãtre agenții economici, în evidența Agenției Municipale 

pentru Ocuparea Forței de Muncã București (AMOFM), în perioada  01-08.09.2021,  sunt 

disponibile  2296 locuri de muncã vacante,  din care  165 sunt destinate persoanelor cu 

studii superioare,  396 persoanelor cu studii medii,   1466 pentru muncitorii calificați și 

269 pentru  muncitorii necalificați.  

Precizãm cã baza de date a locurilor de muncã vacante este dinamicã, astfel în vederea 

unei informari cât mai corecte și actualizate AMOFM București  va publica zilnic, pe site-

ul instituției (www.anofm.ro - agentia AMOFM Bucuresti), locurile de muncã vacante 

declarate de cãtre angajatori.  

 

http://www.anofm.ro/
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Menționãm cã AMOFM București, conform Legii 76/2002 privind sistemul asigurãrilor 

pentru șomaj si stimularea ocupãrii forței de muncã, modificatã și completatã ulterior, 

furnizeazã serviciul de mediere a muncii prin care se realizeazã punerea în legaturã a 

angajatorilor cu persoanele în cãutarea unui loc de muncã, în vederea stabilirii de 

raporturi de muncã sau de serviciu.  

 

AMOFM București face cunoscute locurile de muncã vacante, comunicate de cãtre 

angajatori, persoanelor în cãutarea unui loc de muncã. Serviciul de mediere a muncii se 

acordã gratuit.  

Informațiile privind locurile de muncã vacante și condițiile de ocupare a acestora se pot 

obține de la Agențiile Locale pentru Ocuparea Forței de Muncã.  

 

Adresele de e-mail/ numerele de telefon ale Agentiilor Locale de Sector:  

 

Sector 1 - telefon: 0758.102.141/ 0758.102.151; e-mail: sector-1@anofm.gov.ro;  

Sector 2 - telefon:0758.102.142/ 0758.102.152 ; e-mail: sector-2@anofm.gov.ro;  

Sector 3 - telefon: 0758.102.143/0758.102.153; e-mail: sector-3@anofm.gov.ro;  

Sector 4 - telefon: 0758.102.154/ 0758.102.164; e-mail: sector-4@anofm.gov.ro;  

Sector 5 - telefon: 0758.102.137 /0758.102.376; e-mail: sector-5@anofm.gov.ro;  

Sector 6 - telefon: 0758.102.146/0758.102.156; e-mail: sector-6@anofm.gov.ro. 

(Sursa: AGENŢIA MUNICIPALĂ PENTRU OCUPAREA FORŢEI DE MUNCĂ BUCUREŞTI) 

 

 România e pe CONTRASENS: Eurostat anunță că la nivelul UE șomajul 

SCADE 

Rata şomajului în Uniunea Europeană a scăzut la 6,9% în iulie, de la 7,1% luna 

precedentă şi 7,6% în perioada similară din 2020, potrivit unei estimări publicate 

miercuri de Oficiul European de Statistică (Eurostat). 

Cu o rată a şomajului de 5,1% în iulie, în creştere uşoară faţă de 5% în luna precedentă, 

România se situează printre statele membre UE cu un nivel redus al şomajului, scrie 

Agerpres. 

mailto:sector-1@anofm.gov.ro
mailto:sector-2@anofm.gov.ro
mailto:sector-3@anofm.gov.ro
mailto:sector-4@anofm.gov.ro
mailto:sector-5@anofm.gov.ro
mailto:sector-6@anofm.gov.ro
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În zona euro, rata şomajului a scăzut la 7,6% în iulie, de la 7,8% luna precedentă şi 8,4% 

în perioada similară din 2020. 

Eurostat estimează că 14,613 milioane de persoane din UE, din care 12,334 milioane în 

zona euro, erau în şomaj în iulie 2021. Comparativ cu iunie 2021, numărul şomerilor a 

scăzut cu 430.000 în UE şi cu 350.000 în zona euro. Comparativ cu iulie 2020, numărul 

şomerilor s-a redus cu 1,521 milioane în UE şi cu 1,336 milioane în zona euro. 

În iulie, 2,854 milioane de tineri (sub 25 de ani) din UE erau şomeri, din care 2,339 

milioane în zona euro. Rata şomajului în rândul tinerilor era în iulie de 16,2% în UE şi de 

16,5% în zona euro, în scădere de la 16,9% şi, respectiv, 17,2% luna precedentă. 

În rândul femeilor, rata şomajului era de 7,3% în UE, faţă de 7,5% luna precedentă, în 

timp ce în rândul bărbaţilor era de 6,5%, de la 6,7%. 

În rândul statelor membre UE, cele mai mici rate ale şomajului în iulie se înregistrau în 

Cehia (2,8%), Olanda (3,1%), Malta (3,3%) şi Polonia (3,4%). La polul opus, cea mai mare 

rată a şomajului a fost înregistrată în Grecia (14,6%), Spania (14,3%) şi Italia (9,3%). 

 (Sursa: Agerpres) 

 

 Secretarul General al Guvernului anunță: CNAIR NU va mai finanța 

niciun proiect de infrastructură 

Compania Naţională de Investiţii (CNI) nu va mai finanţa niciun proiect de infrastructură, 

a declarat, miercuri, secretarul general adjunct al Guvernului, Mircea Abrudean. 

Acesta a afirmat, în cadrul unei întâlniri cu reprezentanţii administraţiilor publice locale 

din judeţul Botoşani, că toate proiectele de infrastructură ale primăriilor vor fi preluate 

spre finanţare prin Programul Naţional de Investiţii (PNI). 

"Având în vedere că vom avea PNI, care va finanţa toată partea de infrastructură, mai 

departe CNI nu mai finanţează niciun proiect de infrastructură, cu excepţia lucrărilor în 

primă urgenţă. Mai departe, CNI va rămâne cu subprogramele pe care le cunoaşteţi 

deja, pe cultură, sănătate, sport şi educaţie, unde avem proiecte depuse, pe cămine 

culturale, dispensare, săli de sport, terenuri, bazine de înot ... fiecare ce a considerat 

necesar", a spus Abrudean. 
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El şi-a manifestat speranţa că transferul proiectelor de infrastructură de la Compania 

Naţională de Investiţii la PNI "va fluidiza activitatea CNI, care este una foarte încărcată". 

Totodată, secretarul general adjunct al Guvernului a anunţat că actul normativ în baza 

căruia funcţionează CNI va fi modificat astfel încât procedurile de achiziţie publică 

pentru proiectele aprobate să poată fi derulate de administraţiile locale, în limita unui 

prag maxim care urmează a fi stabilit. 

 (Sursa: stiripesurse.ro) 

 

 Reguli în școli. După incidența de șase la mie, toți elevii intră în 

online, indiferent de ciclul școlar și dacă s-au vaccinat. Ce se întâmplă 

dacă este depistat un caz de COVID într-o clasă 

Ministrul Educației, Sorin Cîmpeanu, a anunțat miercuri că ordinul privind regulile în 

școli a fost finalizat, urmând să fie semnat după ce va fi aprobat de CNSU.  După 

incidența de șase la mie toți elevii vor trece în online. Rămân deschise creșele, 

grădinițele și școlile de învățământul special. 

Ordinul este în forma finală, dar el va fi semnat după ce vom fi abilitați de CNSU. 

Sunt precizate toate situațiile în care apare un caz de infectare, ce se întâmplă. 

Credem că am acoperit toate situațiile posibile, a anunțat ministrul Educației, Sorin 

Cîmpeanu. 

"Până la atingerea ratei de infectare de 6 la mia de locuitori în localitate, toate 

creşele, grădiniţele şi şcolile vor funcţiona cu prezenţă fizică. După depăşirea ratei 

de 6 la mie rămân deschise creşele şi grădiniţele. Toţi elevii intră în online cu o 

singură excepţie: învăţământul special. Pentru învăţământul special activităţile de 

terapie, activităţi prin care elevii cu cerinţe educaţionale speciale învaţă practic să 

supravieţuiască, vor fi permise şi după depăşirea ratei de infectare de 6 la mie. 

Este singura excepţie. După depăşirea ratei de infectare de 6 la mie nu vor mai fi 

permise nici măcar activităţile remediale", a spus ministrul, la o conferinţă de presă. 
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Ministrul Sănătății, Ioana Mihăilă, a subliniat că se menține obligativitatea purtării măștii 

în interior. Recomandarea este pentru purtarea măștii de tip medical dar sunt acceptate 

și măștile textile cu condiția să acopere gura și nasul. 

Cîmpeanu: Rata de infectare luată în calcul pentru modul de funcţionare al şcolilor 

va fi cea din ziua de vineri 

Rata de infectare afișată de DSP în ziua de vineri este referința după care se vor aplica 

regulile în școli, a precizat ministrul Educației, Sorin Cîmpeanu. 

"Rata de infectare luată în calcul pentru modul de funcţionare va fi rata de 

infectare de la finalul fiecărei săptămâni, ziua de vineri. În ziua de vineri fiecare 

şcoală va şti cum funcţionează întreaga săptămână.  

Doar ziua de vineri. A doua condiţie este că rata de infectare va fi cea disponibilă 

pe site-ul DSP. Aceea este cea oficială. Chiar dacă vor fi şi alte entităţi, printre care 

şi Ministerul Educaţiei, care pentru o corectă şi o completă informare vor afişa pe 

site, referinţa este rata de infectare afişată de DSP pentru localitatea respectivă în 

ziua de vineri", a spus ministrul 

El a afirmat că ordinul comun al miniştrilor Educaţiei şi Sănătăţii este în forma finală, însă 

va fi semnat "după abilitare" de către CNSU. 

Cîmpeanu: Dacă un cadru didactic este pozitiv, şcoala va trebui să găsească soluţii 

de înlocuire 

Ministrul Educaţiei, Sorin Cîmpeanu, a declarat miercuri că, în cazul în care un profesor 

va fi testat pozitiv pentru COVID-19 după începerea anului şcolar, acesta va intra în 

carantină, iar şcoala va trebui să găsească "soluţii de înlocuire" a acelui cadru didactic. 

"Dacă este testat pozitiv (n.r. un cadru didactic), respectă regulile sanitare, intră în 

carantină şi urmează tot procedeul sanitar, iar şcoala va trebui să găsească soluţii 

de înlocuire a acelui cadru didactic", a spus ministrul, la o conferinţă de presă. 

Cîmpeanu a afirmat că, în cazul în care rata de incidenţă va depăşi pragul de doi la mia 

de locuitori, iar condiţiile meteo nu vor putea permite derularea orelor de educaţie fizică 

în exterior, acestea vor putea fi înlocuite cu alte activităţi. 
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"Dacă rata de incidenţă depăşeşte pragul de doi, iar condiţiile meteo nu vor putea 

permite derularea orelor de educaţie fizică în exterior orele de educaţie fizică vor 

putea fi reportate sau vor putea fi înlocuite cu alte activităţi, spre exemplu din 

disciplina Educaţie pentru sănătate, partea de nutriţie, nu vă gândiţi neapărat la o 

anumită parte. Uitaţi-vă la componentele disciplinei Educaţie pentru sănătate. 

Rămâne la latitudinea fiecărei şcoli", a mai spus Cîmpeanu 

 

 (Sursa: stiri.tvr.ro) 

 

 Ministrul Sănătăţii, Ioana Mihăilă: Vaccinarea - în școli sau la un 

centru de vaccinare din proximitatea unităţii de învăţământ 

Ministrul Sănătăţii, Ioana Mihăilă, a anunţat miercuri că vaccinarea împotriva COVID-19 a 

elevilor se va efectua, în funcţie de condiţii, de către personalul medical al şcolii, de către 

echipe mobile, sau prin deplasarea la un centru de vaccinare din proximitatea unităţii de 

învăţământ. 



CNSLR Fratia |  Revista Presei 2 septembrie 2021 16 

 

Ministrul Sănătăţii, Ioana Mihăilă, a anunţat miercuri că vaccinarea împotriva COVID-19 a 

elevilor se va efectua, în funcţie de condiţii, de către personalul medical al şcolii, de către 

echipe mobile, sau prin deplasarea la un centru de vaccinare din proximitatea unităţii de 

învăţământ. 

"Există trei metode prin care vaccinarea în şcoli se organizează, conform discuţiilor 

pe care le-am avut cu reprezentanţii CNCAV. În situaţia în care şcoala dispune de 

resursele materiale şi umane pentru organizarea unui cabinet de vaccinare - 

vorbim aici de medic şi asistentă medicală - vaccinarea se face cu personalul şcolii, 

în şcoală. Dacă şcoala nu dispune de aceste resurse, Direcţia de Sănătate Publică 

mobilizează o echipă mobilă cu programare prealabilă pentru a asigura 

vaccinarea elevilor care sunt eligibili, dar şi a cadrelor didactice şi a părinţilor care 

doresc să se prezinte la vaccinare în şcoala respectivă, iar în situaţia în care avem 

o şcoală din mediul urban care are în proximitate un centru de vaccinare, atunci 

elevii sunt programaţi pentru vaccinare în centrul de vaccinare aflat în 

apropiere", a spus Mihăilă. 

Ministrul Sănătăţii a participat, alături de ministrul Educaţiei, Sorin Cîmpeanu, la o 

conferinţă de presă privind semnarea Ordinului comun pentru deschiderea şi 

funcţionarea şcolilor. 

Ioana Mihăilă: Şcolilor le vor fi puse din nou la dispoziţie teste 

Şcolilor le vor fi puse din nou la dispoziţie teste pentru detectarea noului coronavirus, a 

declarat miercuri, într-o conferinţă de presă, ministrul Sănătăţii, Ioana Mihăilă. 

"Şcolilor le vor fi puse din nou la dispoziţie teste, aşa cum au avut şi anul trecut. 

DSP-urile încă au teste în stoc şi noi avem pentru a distribui DSP-urilor teste 

suplimentare dacă ele se epuizează", a spus Mihăilă. 

 (Sursa: stiri.tvr.ro) 
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 Iohannis, mesaj în plin scandal între USR PLUS și Cîțu: Să dea dovadă 

de maturitate și să ajungă la un numitor comun 

Președintele Klaus Iohannis a transmis, miercuri, un mesaj pentru clasa politică, dar și 

pentru coaliția de guvernare. Iohannis a declarat că așteaptă de la aceștia „cumpătare, 

echilibru și deschidere la dialog”. De asemenea, Klaus Iohannis a cerut o competiție de 

proiecte în interiorul partidelor. „Niciun lider politic nu trebuie să uite că puterea se 

exercită pentru români”, a mai spus președintele. 

Principalele declarații ale președintelui Klaus Iohannis: 

 Astăzi începe o nouă sesiune parlamentară, într-un context național și 

internațional complicat, marcat încă de efectele pandemiei de COVID-19, care 

este, din păcate, departe de a se fi încheiat. 

 Ultimele luni au dat românilor și motive de optimism, pentru că începem să 

vedem că vaccinarea oferă protecție împotriva îmbolnăvirii și facilitează 

reîntoarcerea la normalitate. 

 Au fost luni în care oamenii au călătorit mai ușor și au putut să își petreacă 

vacanțele în condiții aproape normale. 

 Un procent cât mai ridicat de vaccinare a populației este esențial pentru a putea 

spera în continuare la o îmbunătățire a situației din punct de vedere 

epidemiologic. 

 Vedem cum varianta Delta, mult mai contagioasă, duce la o accelerare a ratei de 

infectare, inclusiv în țara noastră. Un context dificil, care însă poate fi și o bună 

oportunitate pentru clasa politică de a demonstra că are maturitatea, voința și 

responsabilitatea de a garanta siguranța și prosperitatea românilor. 

 Încrederea oamenilor în Legislativ nu este la cele mai înalte cote, o problemă 

cronică, acutizată de-a lungul anilor pe fondul discrepanței dintre promisiunile 

asumate de politicieni în campaniile electorale și rezultatele lor la final de 

mandat. Tocmai de aceea, reîntoarcerea la agenda cetățeanului va trebui să 

reprezinte linia directoare a activității parlamentare în sesiunea care a debutat 

astăzi. 
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 Un Parlament cu un nivel scăzut de credibilitate afectează însăși construcția 

democratică a țării, în timp ce un Parlament mult mai activ, mai responsabil și mai 

orientat către actul legiferării ar fi cu totul altfel perceput de către cetățeni. 

 În ciuda provocărilor legate de pandemia de COVID-19, anul acesta și anii 

următori sunt ani de construcție. De aceea este nevoie ca agenda legislativă să fie 

permanent adaptată nu doar programelor electorale, dar mai ales la nevoile reale 

ale cetățenilor. 

 Sunt, așadar, multe restanțe care își așteaptă rezolvarea, multe reforme legislative 

care încă nu au fost demarate. Parlamentarii au datoria de a pune în aplicare ce 

au promis. Atenție – nu le cer să vorbească despre asta, ci le cer rezultate. De 

vorbit este ușor, însă oamenii s-au săturat de discursuri sterile, de veșnicele 

promisiuni neonorate. Vor să vadă mai puțin scandal și mai multă cooperare. Nu 

îi interesează cine strigă mai tare sau cine critică mai eficient. 

 Fac pe această cale un apel către toate partidele, atât cele din Coaliția de 

guvernare, cât și cele din opoziție, să privească spre viitor și să le arate românilor 

că îi respectă prin acțiunile lor. 

 Simpla retorică nu își are rostul. În contextul pandemiei, sunt conștient că ritmul 

reformelor nu este mereu cel așteptat, dar sunt multe subiecte importante, 

fundamentale pentru viitorul României, al căror succes va fi foarte greu de atins 

fără dialog și cooperare. 

 Fie că vorbim de punerea în practică, printr-un nou cadru normativ, a Proiectului 

„România Educată”, de revizuirea îndelung așteptată a legilor justiției, de 

pregătirea viitorului buget, toate necesită implicare, dialog și coordonare. 

 În domeniul justiției și al statului de drept, agenda publică a fost ocupată de 

câteva aspecte importante, precum desființarea Secției pentru Investigarea 

Infracțiunilor din Justiție și necesitatea unui cadru normativ care să așeze sistemul 

judiciar pe baze solide. 

 Acestea sunt și rămân obiective foarte importante, a căror îndeplinire nu mai 

poate trena. 

 



CNSLR Fratia |  Revista Presei 2 septembrie 2021 19 

 

 Am cerut constant Parlamentului un act de legiferare exercitat cu responsabilitate 

atât față de cetățeni, cât și față de Constituție. Prin votul dat în anul 2020, 

cetățenii s-au exprimat fără echivoc pentru repunerea Parlamentului și a 

autorității acestuia pe o direcție clară, creând premisele unor reforme mult 

așteptate în diverse domenii cu impact asupra vieții cetățenilor. 

 Obiectivele ambițioase anunțate în campania electorală, precum și cele stabilite 

de Coaliție trebuie să rămână reperele activității Parlamentului și ale guvernării, 

iar realizarea acestora este supusă unei evaluări permanente din partea 

românilor. 

 În economie sunt semne promițătoare și, încă de anul trecut, au fost regândite 

mecanismele care să facă posibilă o creștere sănătoasă, ancorată în primul rând în 

investiții. 

 Suntem în mod cert pe direcția corectă, dar nu este suficient să ne raportăm doar 

la cifre, la statistici. Este nevoie de mai multă empatie, de mai multă implicare și 

de rezultate concrete pentru oameni. 

 Creșterea de prețuri există, este reală și afectează mulți români. Pentru ei, trebuie 

pregătite soluții și aici cred că este sarcina în primul rând a Guvernului, a 

miniștrilor și a autorităților locale să transforme în beneficii pentru cetățeni cifrele 

din statistici – care, repet, sunt bune și arată o direcție corectă. Mai multe 

investiții, în special în sănătate și infrastructură, mai multe locuri de muncă, 

încurajarea afacerilor, absorbția de fonduri europene, protejarea veniturilor - 

acestea sunt coordonatele de la care guvernanții nu trebuie să se îndepărteze. 

 Perioada luptelor electorale s-a încheiat, guvernarea nu este despre competiția 

dintre un partid sau altul, nu este despre competițiile din interiorul partidelor sau 

cele dintre un lider sau altul. 

 Guvernarea și legiferarea sunt despre a face politici publice pentru români. 

Niciunul dintre partidele de la guvernare nu trebuie să uite acest lucru. Niciun 

lider politic nu trebuie să uite că puterea se exercită pentru români, nu pentru 

vreun interes vremelnic de partid. 
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 Dincolo de viziunile diferite, firești, asupra unui proiect sau altul, este 

fundamental ca toate partidele din arcul guvernamental să dea dovadă de 

maturitate și responsabilitate și să ajungă la un numitor comun atunci când miza 

este de o importanță capitală pentru români. 

 De aceea, îmi doresc să văd de la partidele aflate la guvernare un bun exemplu de 

eficiență, de dialog și de democrație. Și când spun democrație, mă refer și la un 

mod democratic de funcționare în primul rând în propriile formațiuni politice. 

 Alegerile interne din partide nu sunt despre a înlocui prin orice mijloace un lider 

cu un alt lider, ci sunt despre competiție de proiecte, despre dezbateri care să 

conducă la modernizare, eficientizare și înnoire, în așa fel încât rezultatul final să 

fie atingerea unui nivel și mai bun de reprezentare a românilor. 

 Știu că în coaliție există multă dorință de a guverna bine și multe intenții 

lăudabile. O parte dintre rezultate se văd deja. Însă mai sunt destule de învățat 

din ce nu a mers bine în ultimii ani. Inclusiv opoziția are multe de învățat și noi, cu 

toții, trebuie să fim mai implicați să livrăm rezultate și să ducem la capăt 

reformele pe care le-am promis. 

 Parlamentul creează o punte între societate și legile țării, de aceea premisele 

actuale pot conduce la acele reforme profunde de care țara noastră are nevoie. 

 Domeniile justiției, educației, sănătății, administrației publice au nevoie să fie 

așezate pe baze solide. 

 Cu puterea de care dispune prin Constituție, responsabilitatea Parlamentului este 

una pe măsură. 

 De aceea, în speranța unei sesiuni parlamentare cu reușite notabile, solicit întregii 

clase politice, tuturor membrilor Parlamentului și ai Executivului cumpătare, 

echilibru și deschidere la dialog. 

(Sursa: Digi 24) 
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 Igor Grosu, președintele Parlamentului de la Chişinău, la București: 

România este principalul nostru avocat în aspirațiile de aderare la UE 

Astăzi s-a deschis sesiunea parlamentară, iar Camera Deputaţilor şi Senatul au avut o 

şedinţă comună. La plenul reunit a participat preşedintele Parlamentului de la Chişinău, 

Igor Grosu, care a susţinut un discurs. TVR 1 a transmis şedinţa în direct, într-o Ediţie 

Specială. 

ACTUALIZARE Igor Grosu: România este principalul nostru avocat în aspirațiile de 

aderare în UE. 

ACTUALIZARE Igor Grosu a fost a avut deja discuții cu Ludovic Orban și Anca Dragu, și 

urmează să fie primit la Cotroceni de președintele Klaus Iohannis. La ora 17.30 el va 

adresa un mesaj plenului reunit al Camerei Deputaților și Senatului, iar TVR va transmite 

în direct acest eveniment. 

Preşedintele Parlamentului Republicii Moldova, împreună cu o delegaţie parlamentară, 

fac în perioada 31 august - 2 septembrie o vizită oficială la București, la invitaţia 

preşedintelui Camerei Deputaţilor, Ludovic Orban. 

Lider interimar al Partidului Acțiune și Solidaritate, Igor Grosu a fost ales președinte al 

Parlamentului de la Chișinău acum o lună. 

Prioritățile acestei sesiuni sunt legea consumatorului vulnerabil, desființarea Secției 

Speciale pentru Investigarea Infracțiunilor din Justiție și legea "Fără penali în funcții 

publice". 

Opoziția social-democrată amenință și cu o moțiune de cenzură în această sesiune. 

Astăzi, senatorii și deputații își vor desemna prin vot structurile de conducere, 

vicepreședinții, secretarii și chestorii - mai puțin președinții, care sunt aleși pe durata 

mandatului parlamentului. 

 (Sursa: stiri.tvr.ro) 
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 Trenul Connecting Europe Express pleacă joi din Lisabona, în 

călătoria sa prin 26 de țări. Când va ajunge în România 

Connecting Europe Express, un tren special creat cu prilejul Anului european al căilor 

ferate 2021, va pleca din gara Lisabona pe 2 septembrie.  

Având în vedere că anul 2021 a fost desemnat ca fiind „anul căilor ferate”, în UE s-a 

decis ca un tren simbolic, numit Connecting Europe Express, să traverseze Europa timp 

de mai bine de o lună, pornind joi de la Lisabona și terminând pe 7 octombrie, la Paris. 

El va călători peste 20.000 km, va trece prin 26 de țări și va opri în peste 100 de localități, 

a anunțat miercuri Comisia Europeană. 

Trenul pleacă în lungul său parcurs pe 2 septembrie, din Lisabona, la ora 15.51, din gara 

Lisboa Oriente și prima oprire va fi aproape patru ore mai târziu în orașul portughez 

Covilhã. Trenul își va încheia drumul pe 7 octombrie, în gara Paris Est. 

Trenul va face o oprire notabilă și la Ljubljana, conectând preşedinţiile portugheză, 

slovenă şi franceză ale Consiliului UE. 

În România, trenul va ajunge pe 17 septembrie, intrând pe la Giurgiu. Urmează apoi să 

oprească la București, Brașov, Sibiu, Oradea și Arad și va ieși din țară pe 18 septembrie, 

pe la Curtici. 

De-a lungul călătoriei, sunt prevăzute diverse evenimente pentru a întâmpina trenul în 

gările în care se va opri în Europa. Persoanele pasionate de căile ferate vor putea urmări, 

de asemenea, dezbaterile care vor avea loc la bord, precum și conferințele privind 

politica UE în domeniul infrastructurii și rolul rețelei transeuropene de transport, care vor 

fi transmise în direct pe site-ul web al evenimentului de la Lisabona, București, Berlin și 

Bettembourg. 

„Căile ferate au modelat bogata noastră istorie comună. Transportul feroviar reprezintă 

însă şi viitorul Europei, este soluţia noastră pentru atenuarea schimbărilor climatice şi 

stimularea redresării economice în urma pandemiei, pe măsură ce construim un sector al 

transporturilor neutru din punctul de vedere al carbonului. În săptămânile următoare, 

Connecting Europe Express va deveni o conferinţă continuă, un laborator şi un forum de 

dezbatere publică cu privire la modul în care transportul feroviar poate deveni mijlocul 

de transport de predilecţie, atât pentru călători, cât şi pentru întreprinderi.  
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Vă invităm să-l întâmpinaţi călduros când se va opri într-o gară din apropiere”, a 

declarat comisarul european pentru transporturi, Adina Vălean. 

Din cauza lățimilor ecartamentului diferite din Europa, Connecting Europe Express va fi 

compus, de fapt, din trei trenuri – trenul iberic, trenul standard și trenul baltic – care se 

vor întâlni de-a lungul călătoriei. 

„Proiectul este o ocazie de a reaminti lipsa interoperabilității dintre unele părți ale rețelei 

feroviare europene, dar și de a demonstra cooperarea foarte bună dintre întreprinderile 

feroviare și administratorii de infrastructură”, a transmis miercuri Comisia Europeană. 

Vagoanele care alcătuiesc trenul au fost oferite de diferite companii feroviare europene. 

Unul dintre acestea, oferit de MAV (Ungaria), va găzdui o expoziție mobilă în cadrul 

căreia vor fi prezentate numeroasele tehnologii și inovații existente care îmbunătățesc 

experiența în sectorul feroviar și va arăta modul în care UE sprijină proiectele de 

infrastructură. 

(Sursa: Digi 24) 

 


